
Protokół Nr XIX/2020 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 22 kwietnia 2020 roku 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o  samorządzie gminnym otwieram XIX Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Osiek Jasielski. 

Witam wszystkich obecnych Radnych, Wójta Gminy, Sołtysów oraz pracowników Urzędu 

Gminy w Osieku Jasielskim. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, iż obecnych jest  15 

Radnych, zatem obrady Sesji będą prawomocne. 

 

Obecni na Sesji Radni to: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny – Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

10. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

11. Daniel Socha – Mrukowa, 

12. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

13. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

14. Mariusz Zagórski – Świerchowa. 

15. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Ryszard Ociesielski – sołtys wsi Samoklęski, 

3. Władysława Stachurska – sołtys wsi Mrukowa, 

4. Władysław Świątek – sołtys wsi Czekaj, 

5. Tadeusz Zawisza – sołtys wsi Osiek Jasielski. 

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Porządek obrad na XIX Sesję Rady Gminy Osiek Jasielski 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 



2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Osiek Jasielski 

w 2020 roku dla Szpitala Specjalistycznego w Jaśle. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na 2020 rok. 

11. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

12. Interpelacje radnych. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jakieś wnioski o zmianę porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady  - Kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad? Kto jest 

przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, protokół z Sesji Nr XVIII/2020 był umieszczony 

w BIP. Był również dostępny w Urzędzie Gminy w biurze obsługi Rady Gminy.  

Czy są pytania, uwagi bądź sugestie związane z protokołem z ostatniej Sesji? 

 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady - Poddaję pod głosowanie protokół z Sesji Nr XVIII/2020? 

Kto jest za przyjęciem protokołu? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia uchwał skierowanych pod dzisiejsze 

obrady. Cztery pierwsze uchwały dotyczą wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Przystępujemy do rozpatrzenia pierwszej z nich zawartej w druku nr 100.  

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. 

 



Przewodniczący Rady - Czy ktoś chciałby zabrać głos? Proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni. Uchwała dotyczy działki 

położonej w Osieku Jasielskim przy wyjeździe do Samoklęsk. Zebranie wiejskie wyraziło 

zgodę na jej zbycie. Jeśli będzie zgoda na sprzedaż, zostanie zlecona wycena i przeprowadzony 

przetarg. 

 

Marek Kiełbasa – Mam pytanie do Pana Sołtysa z Osieka Jasielskiego, Radnych z tej 

miejscowości i Pana Wójta. Po telefonach, które otrzymałem, czy ktokolwiek zgłaszał sprzeciw 

wobec sprzedaży tej działki? 

 

Tomasz Źrebiec – Do mnie nie zgłaszano. 

 

Mariusz Pepera – Do mnie również. 

 

Wójt Gminy – Nic mi na ten temat nie wiadomo. Tak jak mówiłem jest zgoda zebrania 

wiejskiego na sprzedaż. 

 

Przewodniczący Rady -  Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do kolejnego projektu uchwały tj. uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Też dotyczy ona nieruchomości położonej 

w miejscowości Osiek Jasielski. Projekt zawiera druk nr 101. 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – Działka leży po drugiej stronie Osieka Jasielskiego. Działka 

w obrębie po dawnym GS. Zebranie wiejskie również zaopiniowało sprzedaż pozytywnie. 

Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę, wobec czego poddaję uchwałę pod głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że 14 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, przy jednym głosie 

wstrzymującym się. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia trzeciego projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Również w obrębie Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. 



 

Przewodniczący Rady – Działka mniej więcej w tym samym położeniu co poprzednia działka, 

stanowiąca róg działki będącej własnością Gminy Osiek Jasielski. Pamiętamy, że te uchwały 

były już na sesji Rady Gminy. Musiały dojrzeć, aby znowu na tę sesję trafić. Tu również, 

jak rozumiem, nie ma żadnych sprzeciwów ze strony mieszkańców, ponieważ Radni i Sołtys 

niezwłocznie by nas o tym powiadomili. 

Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę, wobec czego poddaję uchwałę pod głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 14 głosami za, przy jednym głosie wstrzymującym 

się. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady – Ostatnie uchwała dotycząca zbycia nieruchomości, również 

w sprawie nieruchomości w miejscowości Osiek Jasielski, druk nr 103.  

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – Mamy skrawek działki również na terenie po GS, przy samej kuźni. 

Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę, wobec czego poddaję uchwałę pod głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 14 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 

przy jednym głosie wstrzymującym się 

 (Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Osiek 

Jasielski w 2020 roku dla Szpitala Specjalistycznego w Jaśle 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do realizacji 9 punktu dzisiejszej Sesji tj. podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Osiek Jasielski w 2020 roku 

dla Szpitala Specjalistycznego w Jaśle. Proszę o zabranie głosu Pana Wójta i przedstawienie 

sprawy. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, otrzymaliśmy pismo Konwentu 

Wójtów z prośbą o wsparcie dla Szpitala Specjalistycznego w Jaśle na zakup aparatu USG 

dla Oddziału Zakaźnego – 1 zł od mieszkańca, W Gminie jest ponad 5 tys. mieszkańców, stąd 

ta uchwała opiewa na kwotę 6.000 zł. Jeśli Państwo Radni wyrażą zgodę, pomoc zostanie 

przekazana Szpitalowi. 

 

Przewodniczący Rady - Czy ktoś chciałby zabrać głos? Co roku podejmujemy uchwałę 

w sprawie przekazania pomocy dla Szpitala. Wiadomo, że potrzeby są ogromne, zwłaszcza 

w obecnym czasie jest to szczególnie wskazane. Skoro taka kwota została zaproponowana, 

uważam, że powinniśmy tę propozycję poprzeć. 



Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie 

budżetu Gminy Osiek Jasielski na 2020. Proponowane zmiany do Radnych trafiły łącznie 

z zawiadomieniami. Czy Przewodniczący Komisji Budżetowej chciałby zabrać głos? 

 

Tomasz Źrebiec – Komisja rozpatrzyła projekt zdalnie. Pani pełniąca obowiązki Skarbnika 

przekazała nam wszystkie dane. Przekazałem wyjaśnienia dotyczące zmian wszystkim 

członkom Komisji. Otrzymaliśmy 60.000 zł na zakup komputerów na potrzeby zdalnej nauki 

dla uczniów i to jest odzwierciedlone w naszych dochodach i wydatkach. Uwidocznione jest 

również 6.000 zł, które przekazujemy dla Szpitala. Opinia Komisji Budżetowej jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję Panu Przewodniczącemu Komisji. Prosiłbym jeszcze Pana 

Wójta o omówienie tego projektu, o którym właśnie mowa i zwiększenia środków w budżecie 

o 60.000 zł. 

 

Wójt Gminy – Jak już zostało to powiedziane jest to 60.000 zł na zakup komputerów 

dla naszych szkół. To są pieniądze, które otrzymaliśmy w związku z epidemią koronawirusa, 

aby umożliwić ucznion naukę zdalną. Zostały zamówione komputery, czyli laptopy. Będą one 

rozdysponowane dla szkół, a szkoły przekażą je dzieciom do nauki. 

 

Przewodniczący Rady – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę, wobec czego poddaję 

uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się 

od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 11. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił informację z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji 

prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy - Z uwagi na epidemię, procedowanie jest opóźnione. Są konieczne środki 

ostrożności. Nawet dokumenty składane do Urzędu Gminy najpierw trafiają do urny. 

Są wyjmowane z urny po 48 godzinach i wówczas podlegają dalszemu rozpatrzeniu  

Istnieje możliwość skorzystania przez przedsiębiorców z pożyczek. Firmy, które mają mniej 

pracowników mogą składać wnioski o pożyczkę 5.000 zł, która później będzie częściowo 



umarzana. Jeśli macie znajomych, którzy z tego nie skorzystali, to warto ich zachęcić, aby złożyli 

wnioski. Środki są dość duże. Z tego co rozmawiałem, to na Powiat Jasielski przypada kwota 

15.000.0000 zł.  

Jeśli chodzi o inne sprawy, to w tej chwili po przetargu jest droga powiatowa relacji Dębowiec 

– Osiek Jasielski, czyli mówię o tym odcinku Osiek Jasielski – tzw. Markuszka, czyli Załęże 

i później w kierunku Zawadki. W Zawadce jest odcinek 200 m i później droga w kierunku 

Dobryni. Otrzymaliśmy pismo z wnioskiem o dofinansowanie prac w wysokości 10 %. Myślę, 

że na przyszłą sesję przygotujemy odpowiedną uchwałę i będziemy chcieli wesprzeć Powiat, 

aby ta droga mogła zostać zrealizowana. Cieszymy się, bo znaczna część tej drogi jest na terenie 

naszej Gminy i jest dość zniszczona, a jeśli zostanie zrealizowana będzie można po niej 

bezpiecznie jeździć, bo przede wszystkim chodzi o bezpieczeństwo. Jeśli są jakieś pytania, 

chętnie odpowiem. 

 

Tadeusz Gumienny – Kiedy to będzie realizowane? 

 

Wójt Gminy – Jest po przetargu i realizacja nastąpi niezwłocznie. Panie Sołtysie, Pan wspominał 

o wykonaniu części parkingu. Trzeba będzie rozmawiać z firmą, która będzie to wykonywać. 

Skoro będą na miejscu, nie będą konieczne przerzuty, to na pewno cena będzie lepsza 

i należałoby z nimi rozmawiać, aby to wykonać. Przetarg wygrało Jasielskie Przedsiębiorstwo 

Robót Drogowo-Mostowych. 

 

Marek Kiełbasa – Czy w tym trudnym okresie będą wykonywane remonty dróg gminnych, 

domów ludowych bez jakiś czasowych przetrzymań. Wiemy, że wielu pracowników boi się 

o własne zdrowie. Czy obecnie będą te firmy dostępne, aby remontować. 

 

Wójt Gminy – Wiem, że firma, która wygrała przetarg, jedna z większych firm działających 

na  naszym terenie, wróciła do pracy. Pracują, nie ma problemu i tutaj myślę, że nie będzie 

żadnych opóźnień z tymi realizacjami. Na pewno te utrudnienia, które mamy, są duże, ale też nie 

możemy stać i czekać. Trzeba pracować, oczywiście zachować wszelkie środki ostrożności, 

ale myślę, że te firmy pracują i żadnego problemu nie będzie. My także czekamy na środki, 

na które złożyliśmy dokumenty. Jeżeli takie środki się pojawią, to będziemy uruchamiać 

przetargi i będziemy to realizować.  

Chciałbym jeszcze powiedzieć o jednej sprawie. Zostały zakupione materiały, z których nasze 

panie z Kół Gospodyń Wiejskich uszyły maseczki. Nie tylko panie z KGW, ale szyły te maseczki 

również inne osoby z naszego terenu, inne panie. Te maseczki zostały przekazane do Pani 

Przewodniczącej – Pani Moniki. Strażacy z OSP roznieśli te maseczki dla osób 65+. Było tych 

maseczek ponad 800. Na chwilę obecną zamówiliśmy jeszcze materiał. Rozmawiałem z tymi 

paniami i one zadeklarowały, że będą dalej szyć. Gdy będziemy mieć te maseczki, to będziemy 

je przekazywać mieszkańcom, aby mogli się zabezpieczać przed ewentualnym zakażeniem. 

 

Przewodniczący Rady – Także chciałbym serdecznie podziękować paniom z Koła Gospodyń 

Wiejskich za tą inicjatywę. Do tej inicjatywy przyczynił się również Pan Wójt. Ta akcja została 

przeprowadzona sprawnie także dzięki strażakom. Na pewno wielu osobom – seniorom z naszej 

Gminy te maseczki się przydały. Także z mojej strony serdeczne podziękowania dla Koła 



Gospodyń Wiejskich, dla Wójta i dla strażaków, którzy w tej akcji się udzielali przy roznoszeniu 

maseczek. Naprawdę wspaniała inicjatywa. Dziękuję bardzo. 

 

Wójt Gminy – Chciałem jeszcze dodać, że dla strażaków przekazaliśmy płyny dezynfekcyjne, 

które mogą wykorzystać po akcjach. Jeśli byłyby sytuacje, że tego jest mało, proszę nas 

informować. Mamy takie płyny, przekażemy jeszcze. Mamy także zamówione w Orlenie płyny 

dezynfekcyjne. Czekamy na dostawę. Czekamy też na dostawę kombinezonów. Jeżeli te środki 

będą dostępne, będziemy je rozdysponowywać do poszczególnych jednostek, aby nasi strażacy 

byli bezpieczni. Dziękuję wszystkim, którzy pomagają w jakikolwiek sposób. 

 

Ad. 12. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, są jakieś interpelacje? 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 13. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – W związku z trudną sytuacją związaną z pandemią koronawirusa, 

powstała inicjatywa Radnych Gminy Osiek Jasielski o przekazanie środków finansowych 

z tytułu diet na zakup środków ochrony indywidualnej dla personelu Szpitala Specjalistycznego 

w Jaśle. Prosiłbym, aby wyznaczyć dwie osoby z Rady, które zajmą się przeprowadzeniem 

zbiórki i przekazaniem darowizny dla Szpitala. Jednym z inicjatorów jest także Pan Wójt. 

Proszę Pana Wójta o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo Radni, jeżeli jest taka wola, prosiłbym, aby Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej i Budżetowej podjęli się przeprowadzenia zbiórki. Chodzi tylko o zebranie 

środków, przeliczenie i podanie kwoty. Pracownicy Urzędu pomogą w formalnościach. 

Prosiłbym Państwa o zabranie głosu. 

 

Przewodniczący Rady – Każdy według swojego uznania będzie mógł przekazać kwotę na ten 

cel. 

 

Daniel Socha – Myślę, że to jest bardzo dobra inicjatywa, bo w tych czasach szpitale borykają 

się z dużymi trudnościami. Myślę, że nasza pomoc też będzie doceniona. Chciałbym jeszcze 

nawiązać do tego co powiedział Pan Wójt. Jeśli wystarczyłoby środków, dobrze byłoby, 

aby Panie z KGW uszyły więcej maseczek dla mieszkańców. Sam roznosiłem te maseczki 

dla  osób starszych. Ludzie pytali czy jeszcze będą rozdawane. Nie wszyscy się zaopatrzyli. 

Oczywiście przekazuję pieniądze z dzisiejszej sesji na pomoc dla Szpitala. 

 

Dariusz Brej – Myślę, że to jest fajna okazja, Koledzy Radni, aby wesprzeć Szpital. Startując 

w wyborach na Radnych, zapowiadaliśmy, że będziemy działać dla społeczeństwa. Mamy 

możliwość wspomóc i jest to super gest, aby wesprzeć zakup środków. Jednocześnie zachęcam 

Panów Sołtysów, aby się włączyć i wziąć udział w zbiórce. Chciałbym także podziękować 

w imieniu seniorów z miejscowości Pielgrzymka, ponieważ z Radnym Ciułą jesteśmy 



strażakami i zajęliśmy się tym, żeby te maseczki wśród seniorów rozdać. Bardzo pozytywny 

był odbiór i seniorzy bardzo dziękują Paniom z Kół Gospodyń Wiejskich i Wójtowi 

za zorganizowanie akcji. 

 

Przewodniczący Rady – Proszę zabierać głos.  

 

Wójt Gminy – Jeśli mogę się odnieść do tego co powiedział Pan Radny Daniel Socha. Mamy 

zamówione 200 m kw. materiału na maseczki i tak jak mówiłem, panie z Kół Gospodyń 

Wiejskich, a także inne panie z terenu Gminy Osiek Jasielski te maseczki szyją. 

 

Przewodniczący – Mieszkańcy pytali przy okazji rozdawania maseczek, dlaczego tylko 

po jednej. Musimy jednak mieć świadomość, że już zostało uszytych ponad 800 maseczek, 

czyli skala jest ogromna. Nie da się tego załatwić w ciągu jednego dnia czy tygodnia. Ale jeśli 

Gmina przygotowuje się do kolejnych produkcji maseczek, to bardzo się z tego powodu 

cieszymy i  jako strażacy chętnie weźmiemy w tym udział. Czy Przewodniczący Brej 

i Przewodniczący Źrebiec wyrażają zgodę na obsługę zbiórki. 

 

Dariusz Brej – Tak. 

 

Tomasz Źrebiec – Tak. 

 

Przewodniczący Rady – Zatem prosiłbym, aby każdy przygotował się do tego, podszedł 

do urny i przekazał środki na rzecz Szpitala. Ja również obliguję się do przekazania środków. 

 

Wójt Gminy – Prosiłbym, aby osoby, które chcą dokonać darowizny podchodziły 

i podpisywały się na liście. 

 

Przeprowadzono zbiórkę. 

 

Ad. 14. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Zamykam XIX Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Osiek Jasielski. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 
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